
Goedemorgen, 

 

Hierbij willen wij als bewoners van de Leidsevaart bezwaar maken tegen de plannen die er gemaakt 

zijn ten aanzien van de herinrichting Bekslaan- Leidsevaart. 

In beknopte vorm laten we weten dat het vrijwel onmogelijk is om straks minimaal 32 auto,s die wij 

als bewoners bezitten te plaatsen op de beschikbare ruimte van 12 parkeervakken die wij kunnen 

vinden op de tekening. 

Een aantal bewoners parkeren nu de auto in de voortuin wat straks niet meer kan. 

Onze buren (nr.) hebben een oprit aangevraagd na deze plannen waar we niets van terug kunnen 

vinden op de tekening en dat scheelt al 2 plekken. Zij zullen de auto,s (2) moeten parkeren in de 

vakken i.p.v. in hun voortuin.  

Wij als bewoners van nr.  hebben een oprit maar wij vrezen dat we door de onoverzichtelijke 

parkeersituatie aan de huizenkant het niet makkelijk zal worden om die oprit ook maar makkelijk te 

kunnen verlaten. Dit is niet alleen onhandig maar ook zeer gevaarlijk t.a.z van het wegverkeer. 

Hebben jullie al gedacht aan praktische dingen zoals de vele busjes die dagelijks nu op het fietspad 

geparkeerd staan om pakjes af te leveren bij de bewoners. Als er maar 12 parkeervakken zijn zullen 

die vol staan en moet men op de weg parkeren met opstoppingen als resultaat. Dit geld ook voor de 

vuilnisophaaldienst , waar laten wij de afvalbakken, tussen de geparkeerde auto,s? 

Hoe gevaarlijk gaat het wandelen worden als er een slecht overzicht is vanwege de vol geparkeerde 

havens. 

Als wij willen fietsen moeten we langs de geparkeerde auto,s oversteken om vervolgens 50 meter 

langs het water te fietsen waarna we we weer moeten oversteken om op het fietspad richting 

Haarlem te komen. Onnodig veel wachtend verkeer wat ook nog eens veel fijnstof met zich 

meebrengt plus lawaai van remmend verkeer wat even later weer op moet trekken, veel 

opstoppingen dus. 

Is er al over nagedacht hoe het fietspad aan de Leidsevaart eruit zal gaan zien qua verlichting maar 

ook qua veiligheid en daarbij denk ik dat er iets gemaakt moet worden zoals een hekwerk of een 

muur want in het verleden is men ook op die manier in het water terecht gekomen aan de meerweg 

in Bennebroek.  

Een oplossing waarbij iedereen tevreden is zal moeilijk gaan maar wij hopen dat alles opnieuw wordt 

bekeken. 

 

Iets wat ik toch kwijt wil wat ik heb gehoord van een oud bewoner is dat er ooit plannen waren om 

het fietspad vanaf de Centenbrug om te leiden via de treinbrug richting het bollenveld naar de 

Bekslaan zodat ook vanaf de Bekslaan het fietsverkeer langs het spoor, bollenveld via de treinbrug 

naar het fietspad richting Haarlem kan. Hiermee los je een groot probleem op en in financieel opzicht 

is dit een goedkopere oplossing. 

Ook is dit natuurlijk een prachtige fietsroute! 

 

Wij schrijven ook omdat de meerderheid van de bewoners zich grote zorgen maakt t.a.z. van het fijn 

wonen op de Leidsevaart. 

 

Een vriendelijke groet, 

 

 


